

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, FEBRUARY 25, 1988
(82)

[Text]

The Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met at 9:30 a.m., this day, the Chairman, the Honourable Senator Joan Neiman, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Buckwold, Doyle, Gigantès, Grafstein, Hébert, Lewis, Neiman, Nurgitz, Spivak and Stanbury (10).

Other Senator present: The Honourable Senator Flynn (1).

In attendance: From the Library of Parliament: Katharine Dunkley and Margaret Young, Research Officers.

Witnesses:

From the Canadian Bar Association, Immigration Law Section:

Mr. Carter Hoppe, Chairman;

Mrs. Barbara Jackman, Chairman, Ontario.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated November 3, 1987 resumed consideration of Bill C-55, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and to amend other Acts in consequence thereof; and

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated February 11, 1988 begin consideration of the motion of the Honourable Senator Nurgitz, dated 11th February 1988 and the Message from the House of Commons dated 3rd February, 1988 relating to certain amendments to Bill C-84, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and the Criminal Code in consequence thereof.

The witnesses made opening statements and answered questions.

At 12:10 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Paul C. Bélisle

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 25 FÉVRIER 1988
(82)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 9 h 30 sous la présidence de l'honorable sénatrice Joan Neiman (présidente).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Buckwold, Doyle, Gigantès, Grafstein, Hébert, Lewis, Neiman, Nurgitz, Spivak et Stanbury (10).

Autre sénateur présent: L'honorable sénateur Flynn (1).

Également présents: De la Bibliothèque du Parlement: M^{me} Katharine Dunkley et M^{me} Margaret Young, attachées de recherches.

Témoins:

De l'Association du barreau canadien, Loi de l'immigration:

M. Carter Hoppe, président;

M^{me} Barbara Jackman, présidente (Ontario).

Conformément à son ordre de renvoi du 3 novembre 1987, le Comité poursuit l'étude du projet de loi C-55, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976 et d'autres lois en conséquence; et

Conformément à son ordre de renvoi du 11 février 1988, le Comité entreprend l'étude de la motion de l'honorable sénateur Nurgitz, en date du 11 février 1988, et du message de la Chambre des communes, en date du 3 février 1988, au sujet de certains amendements au projet de loi C-84, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976 et apportant des modifications corrélatives au Code criminel.

Les témoins font des déclarations préliminaires, puis répondent aux questions.

À 12 h 10, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

ATTESTÉ: